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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Az egyik diáknak luxus, a másik meg fagyjon meg 
Debrecenben?" 

Tisztelt Ház! Tisztelt Miniszter úr!

Debrecent is sújtja az Orbán-kormány okozta válság. Az ország második legnagyobb városának is 
súlyos veszteségeket okoz a rezsipánik. Megváltozik, tönkremegy az emberek mindennapi 
megszokott élete.

Arra azért ügyel a fideszes elit, hogy ők Debrecenben is megússzák a válság következményeit, az 
egyszerű emberek pedig szenvedjenek.

Erre példa, hogy miközben a DSZC (Debreceni Szakképző Centrum) több iskolát összevonni készül
– délelőtt-délutános oktatás, rövidített órák – mivel nem tudják biztosítani még a 18 fokot sem 
biztonsággal az intézményekben, nincs pénz a fűtésre, addig a luxus Debreceni Nemzetközi Iskolát 
megvédik a brutálisan elszabadult rezsiáraktól.

A nemzetközi iskolát állami pénzből - 4 milliárd forintból - építették, és debreceni önkormányzati 
évi több száz millió, ebben az évben: 800 millió forinttal támogatja a működését.  Tanévenként 
kimért 5 milliós tandíj miatt kizárólag csak a kőgazdag elit, és a fideszes politikusok-oligarchák 
gyerekei járhatnak oda, de ez az iskola továbbra is megkap minden támogatást, ott nem számít se a 
rezsi, se az infláció.

Tisztelt Ház!

Gyalázatosnak tartjuk, hogy az egyik oldalon iskolai összevonás, az ezzel járó összes 
bonyodalommal (közlekedés, családi programok átszervezése, átalakított osztályközösségek és így 
tovább), addig a másik oldalon marad a luxus, az érinthetetlen kényelem, csak azért, mert oda 
vagyonos szülők gyerekei járnak.



 
Kérdezem Miniszter urat, mit kívánnak tenni a debreceni, átlagos iskolák rezsicsökkentése 
érdekében, és egyáltalán, erkölcsileg vállalhatónak tartja-e ezt a fajta gyalázatos 
megkülönböztetést?
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